
Acta	  :	  AJ10-‐2014 

Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona 

Data	  :	  7	  d’octubre	  del	  2014 

Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  

Assistents:	  	  Silvia,	  Anna,	  Ramón,	  David,	  Montse,	  Laura,	  Elena,	  Yoli,	  Rosa	  y	  Bea.	  	  

Ordre	  del	  dia:	  

1. Comissió	  Extraescolars	  

2. Comissió	  Casals	  

3. Comissió	  Pedagògica	  

4. Comissió	  Menjador	  

5. Comissió	  Festes	  

6. Precs	  i	  Preguntes	  

1. Comissió	  Extraescolars	  

S'exposa	  resum	  d'extraescolars	  per	  part	  de	  la	  presidenta.	  Es	  considera	  que	  no	  ha	  servit	  de	  molt	  
el	   tema	  d'avançar	   la	  preselecció.	  També	  que	  hi	  ha	  hagut	  problemes	  amb	   l'Empresa	  Kid	  &	  Us	  
novament	  per	  qües\ó	  de	  logís\ca	  i	  adaptació	  amb	  nens	  que	  no	  berenen	  i	  horaris	  de	  recollida.	  
L'alemany	  està	   funcionant	  molt	  bé.	  D'altra	  banda	  s'han	  rebut	  queixes	  del	  Consell	  Escolar	  per	  
que	  es	  faci	  us	  d’una	  aula	  completa	  compra	  un	  únic	  nen	  a	  la	  extraescolar	  de	  música.	  Sembla	  que	  
la	  queixa	  pot	  provenir	  d'altres	  pares,	  per	  la	  qual	  cosa	  s’intentarà	  esbrinar	  quina	  és	  exactament	  
la	  queixa	  per	  poder	  esmenar	  el	  problema.	  

En	  general	  en	  extraescolars	  es	  necessita	  d’un	  bon	  treball	  previ	  per	  evitar	  problemes	  de	  logís\ca	  
després.	  	  

David	  comenta	  el	  tema	  de	  la	  protecció	  de	  dades,	  que	  es	  debatrà	  en	  properes	  juntes.	  

2. Comissió	  Casals	  

Montse	  comenta	  que	  l'any	  que	  ve	  pensa	  deixar	  la	  comissió	  de	  Casals.	  La	  valoració	  del	  Clouda,	  
amb	  212	  nens	  ha	  estat	  molt	  posi\va,	  un	  èxit	  també	  la	  novetat	  dels	  pre-‐monitors,	  alumnes	  d’	  
In\tut	  que	  ajuden	  i	  col·∙laboren.	  Ens	  comenta	  que	  ha	  desaparegut	  una	  eina	  i	  que,	  en	  cas	  que	  no	  
aparegui,	  l'Ampa	  s'haurà	  de	  fer	  responsables.	  	  

Torna	   el	   tema	   dels	   casals	   rota\ves,	   les	   ludoteques	   compar\des	   i	   els	   casals	   individuals	   seria	  
l'opció	  més	  interessant	  de	  cara	  a	  l'any	  que	  ve.	  



3. Comissió	  Pedagògica	  

Elena	  de	   la	   comissió	   pedagògica	   ens	   explica	   que	   es	   reprenen	   les	   tres	   píndoles	   pendents	   del	  
curs	   anterior	   (relació	   amb	   els	   germans,	   bulling	   i	   ordinador)	   a	   més	   de	   la	   seva	   intenció	   de	  
recuperar	  una	  mica	  la	  relació	  amb	  l'equip	  direc\u	  del	  Col·∙legi.	  La	  raó	  d'aquest	  allunyament	  ve	  a	  
arrel	  de	  no	  col·∙laborar	  en	  erari	  lec\u	  ja	  que	  el	  consideren	  priva\tzar.	  

4. Comissió	  Menjador	  

Rosa	  de	  menjador	  ens	  comenta	  que	  aquest	  any	  tot	  està	  funcionant	  molt	  bé.	  	  

Hi	  ha	  una	  única	  queixa	  pel	  tema	  del	  menjar	  calent,	  que	  sembla	  que	  no	  arriba	  tant.	  	  

També	  es	   comenta	  el	   tema	  dels	  nens	   amb	  al·∙lèrgies,	   que	  mengen	  a	   taules	   amb	  un	  dis\n\u.	  
Alguns	  pares	  ho	  consideren	  excloent,	  de	  manera	  que	  Rosa	  explica	  exactament	  perquè	  serveix	  
aquesta	  iden\ficació	  i	  els	  perills	  de	  no	  fer-‐ho.	  

Es	   proposa	   un	   estudi	   per	   col·∙locar	   unes	  mesos	   ergonòmiques,	   amb	   tamboret	   inclòs	   i	   sense	  
respatller,	  per	  facilitar	  que	  els	  nens	  entrin	  i	  sur\n	  de	  la	  taula.	  El	  pressupost	  és	  d'uns	  16.000,00	  
€.	  Es	  preguntessin	  també	  per	  cadires	  individuals	  i	  si	  existeix	  finançament.	  

5. Comissió	  Festes	  

La	  comissió	  de	  Festes	  ens	  prepara	  per	  a	  la	  castanyada,	  amb	  la	  col·∙laboració	  de	  sexe,	  concurs	  de	  
carabasses	  i	  moniatos	  per	  al	  divendres	  31.	  

D'altra	  banda,	  la	  festa	  de	  fi	  de	  curs	  no	  ha	  ob\ngut	  benefici.	  

6. Precs	  i	  Preguntes	  

Mireia	  serà	  la	  nova	  coordinadora	  de	  Delegades.	  

Yoli	   explica	   que	   el	   tema	   de	   la	   roba	   ha	   estat	   molt	   descontrolat	   encara	   que	   es	   farà	   des	   del	  
Col·∙legi.	   D'altra	   banda,	   l'any	   que	   ve,	   per	   a	   la	   distribució	   dels	   llibres,	   caldria	   buscar	   una	   altra	  
logís\ca,	  o	  que	  recollia	  tot	  al	  din-‐a4	  o,	  atès	  que	  aquest	  any	  en	  l'úl\m	  moment,	  el	  fill	  gran	  de	  
algun	   papa	   vi	   a	   ajudar,	   se	   li	   oferirà	   a	   un	   parell	   dels	   nens	   que	   ja	   hagin	   sor\t	   del	   cole	   que	  
s'encarregui	  d'aquest	  tema	  i	  se	  li	  pagarà	  una	  pe\ta	  compensació.	  


